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Jeden z nÄ›kolika Ä•lÃ¡nkÅ¯, kterÃ© pan senÃ¡tor Kubera poslal pÅ™Ãmo na Kudlanku. PoprvÃ© vyÅ¡el 18. 5. 2008. UvÃ¡dÃm ho
jako vzpomÃnku... PÅ™eÄ•tÄ›te si, jak vidÄ›l situaci s boomem omezujÃcÃch vyhlÃ¡Å¡ek vÅ¯Ä•i hracÃm automatÅ¯m  coby tehdejÅ¡Ã
teplickÃ½ primÃ¡tor:  â€žHazard, automaty, ani pitÃ - tohle Å¾Ã¡dnÃ© vyhlÃ¡Å¡ky a zÃ¡kazy nevyÅ™eÅ¡Ã." 

 

 

  
â€žJeho" Teplice tak 
zÅ¯stÃ¡vajÃ jednÃm z mÃ¡la velkÃ½ch mÄ›st v kraji, kde se vyhlÃ¡Å¡ka, 
redukujÃcÃ poÄ•et heren nebo je dokonce zakazujÃcÃ, nepÅ™ipravuje ani 
neplÃ¡nuje. 

            GamblerstvÃ je samozÅ™ejmÄ› problÃ©m. Ale to, Å¾e nÄ›kdo zaÄ•ne hrÃ¡t, je pÅ™eci jeho svobodnÃ¡ volba. LidÃ© si musÃ uvÄ›domit, Å¾e
jsou za sebe zodpovÄ›dnÃ. Ano, jsou znÃ¡mÃ© jasnÃ© Ãºdaje o zvyÅ¡ovÃ¡nÃ kriminality, pÅ™edluÅ¾ovÃ¡nÃ, pranÃ Å¡pinavÃ½ch
penÄ›z a podobnÄ›. VÅ¡echny tyto hrozby samozÅ™ejmÄ› platÃ. KdyÅ¾ se ale herny zakÃ¡Å¾ou, tak budou tajnÃ©, jak tomu bylo
vÅ¾dycky.       Podle mÄ› by bylo nejlepÅ¡Ã soustÅ™edit vÅ¡echny herny do jednoho mÃsta, jako se to dÄ›lÃ¡ ve SpojenÃ½ch
stÃ¡tech. Na tom mÃstÄ› pak mÅ¯Å¾e probÃhat jasnÃ¡ kontrola - aÅ¥ uÅ¾ toho, zda se hraje od osmnÃ¡cti, nebo tÅ™eba kvality
pÅ™ÃstrojÅ¯. S hernami je to jako s prostitucÃ: lidi to bavÃ, a tak jsou mÃsta, kde si to najdou.      MnÄ› samozÅ™ejmÄ› vadÃ herny
u Å¡kol a podobnÄ›. DospÄ›lÃ ale musÃ vÄ›dÄ›t, Å¾e za svÃ© chovÃ¡nÃ jsou odpovÄ›dni jen oni sami. KdyÅ¾ vÅ¡echno prohrajÃ,
nemohou potom chtÃt po mÄ›stÄ› nebo stÃ¡tu nÄ›jakÃ© dÃ¡vky nebo nÃ¡hrady. A tak jsme v TeplicÃch skoro vÅ¡echny regulaÄ•nÃ
vyhlÃ¡Å¡ky zruÅ¡ili. Ony totiÅ¾ nefungovaly. (KdyÅ¾ jim nerozumÄ›li ani ÃºÅ™ednÃci a naÅ¡ly se v nich nesmysly, jako zÃ¡kaz
hÃ¡zenÃ penÄ›z do kaÅ¡en, nemÄ›ly zkrÃ¡tka smysl.)       Regulace je podle mÄ› aÅ¾ ten poslednÃ krok. V tom jsem liberÃ¡lnÃ. JÃ¡
osobnÄ› jsem tÅ™eba zcela hotovÃ½ z vyhlÃ¡Å¡ek omezujÃcÃch napÅ™Ãklad pitÃ alkoholu. Jako by se papÃrovÃ½m pytlÃkem
ten problÃ©m vyÅ™eÅ¡il! OvÅ¡em kolegovÃ©, kteÅ™Ã takovÃ© vyhlÃ¡Å¡ky vydÃ¡vajÃ, na to majÃ svatÃ© prÃ¡vo, je to jejich vÄ›c... 

 

 Jaroslav Kubera

  a co vy - jakÃ½ je vÃ¡Å¡ nÃ¡zor? MyslÃte, Å¾e na vÅ¡echno musÃ bÃ½t vyhlÃ¡Å¡ky, usnesenÃ, zÃ¡kony? Å½E  TO  ZÃ•KAZY 
VYÅ˜EÅ Ã•? 
 ..............................................  


  Pan Jaroslav Kubera byl jednÃm z nejlepÅ¡Ãch
politikÅ¯. OdeÅ¡el jeden z poslednÃch MohykÃ¡nÅ¯, kterÃ½ nazÃ½val vÄ›ci tak, jak se
mÄ›ly, nebral si servÃtky a vÅ¡ichni, i z opaÄ•nÃ©ho spektra politiky, ho uznÃ¡vali;
 nebyl podrazÃ¡k.  Byl skuteÄ•nÄ› lidskÃ½, mluvil jasnÄ› a
srozumitelnÄ›; kdyÅ¾ se ostatnÃ hÃ¡dali, on se smÃ¡l a dÄ›lal vtipy. Byl to opravdu
malÃ½ VelkÃ½ Ä•lovÄ›k.  

ÄŒest jeho pamÃ¡tce a rodinÄ› upÅ™Ãmnou
soustrast. 
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